

भारतीय राजदूतावास विद्यालय (के.वि.), मॉस्को
६-८ वोरॉन्त्सोवो पोल्ये, मॉस्को (रुस)

Tel.: +7 (499) 2437009 Fax: +7 (499) 2406437
CBSE School No. 90224 Affiliation No. 7000001



Embassy of India School (KV), Moscow

6-8, Vorontsovo Pole, Moscow, Russia 105064

E-mail: principalkvm@mail.ru School Code: 1898

Website: www.kendriyavidyalaya-moscow.org

EMBASSY OF INDIA SCHOOL (K V), MOSCOW

Russia, Moscow, 10/2- Bolshaya Borogomilovskaya

REGISTRATION OF FIRMS/AGENCIES

EMBASSY OF INDIA SCHOOL (K V), MOSCOW invites interested parties to enlist their firm with detailed information as per the format available in our website www.kendriyavidyalaya-moscow.org.

Download or obtain the format from our office and arrange to submit with full details as desired during office hour to supply different services and goods for the financial year **2023-2024 and 2024-25** on working days from **01.02.2024 to 29.02.2024** between 10.00 am to 12.00 noon. You can also send the documents through courier in our address Russia, Moscow- 121059, 10/2 Bolshaya Dorogomilovskaya, as well as you can send the pdf document through email to principalkvm@mail.ru, for the items like **Furniture** and furniture repairing, **Electrical Goods** with fittings and services, **Computer peripherals**, **AMC for computers & CCTV**, **stationary items**, **Printing of different materials**, services like security and repairing and maintenance of building etc.

Note: the last date for submitting the expression of interest for the services of Security personnel is 15-02-2024 up to 2-00 PM.




PRINCIPAL

भारतीय राजदूतावास विद्यालय (के.वि.), मॉस्को
६-८ वोरोंत्सोवो पोल्ये, मॉस्को (रूस)

Tel.: +7 (499) 2437009 Fax: +7 (499) 2406437
CBSE School No. 90224 Affiliation No. 7000001



Embassy of India School (KV), Moscow

6-8, Vorontsovo Pole, Moscow, Russia 105064

E-mail: principalkvm@mail.ru School Code: 1898

Website: www.kendriyavidyalaya-moscow.org

ШКОЛА ПОСОЛЬСТВА ИНДИИ, МОСКВА

Россия, Москва-121059, Большая Борогомиловская, 10/2.

РЕГИСТРАЦИЯ ФИРМ/ АГЕНТСТВ

ШКОЛА ПОСОЛЬСТВА ИНДИИ (К В), МОСКВА приглашает заинтересованных лиц зарегистрировать свою фирму с подробной информацией по формату, доступному на нашем сайте www.kendriyavidyalaya-moscow.org.

Загрузите или получите формат в нашем офисе и организуйте отправку с полной информацией по желанию в рабочее время для поставки различных услуг и товаров на 2023-2024 и 2024-25 финансовый год в рабочие дни с 01.02.2024 по 29.02.2024 с 10.00. до 12.00. Вы также можете отправить документы курьером на наш адрес Россия, Москва - 121059, Большая Дорогомиловская, 10/2, а также отправить документ в формате pdf по электронной почте на адрес Principalkvm@mail.ru, для таких товаров, как Мебель и ремонт мебели, Электротовары с фурнитурой и услугами, Компьютерная периферия, АМС для компьютеров и видеонаблюдения, канцелярские товары, Печать различных материалов, услуги, такие как охрана, ремонт и обслуживание зданий и т. д.

Примечание: последний день подачи заявления о заинтересованности в услугах сотрудников охранных предприятий — 15 февраля 2024 г. до 14.00 по МСК.


Директор

Посольства Республики Индии (Индийской школы)

